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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:801 Västsvenska paketet 

Debatten i Göteborg kring Västsvenska paketet har fortfarande inte lagt sig 
helt. Tidvis hörs röster för att paketet ska göras om, att vissa delar ska strykas 
eller att vissa delar av paketet ska ”omförhandlas”. Senast i raden av krav på 
omförhandlingar gäller tågstationen Västlänken. Det är dock i princip endast i 
Göteborgs kommun dessa röster gör sig hörda. Avtalet har ju undertecknats av 
fler parter än bara Göteborgs kommun. 

Centerpartiets svar på detta har hela tiden varit att paketet ligger fast, att 
alternativa sträckningar har utretts och att det är dags att lägga detta bakom sig 
och fokusera framåt.

För att få klarhet i regeringens inställning vill jag dock fråga statsrådet, som 
själv råkar vara från Göteborg, följande:

 

Om en enskild undertecknare av avtalet om Västsvenska paketet skulle vilja 
omförhandla en enskild del av paketet, mot andra undertecknares vilja, är 
regeringen då öppen för detta? 

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-14
Besvaras senast
2016-02-24 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


